
Ivica Urbanc, član Skupštine Sportske zajednice Grada Delnica 

Delnice, 14. rujna 2015. godine 

 

Sazivaču Izvanredne sjednice 

Sportske zajednice Grada Delnica 

Poštovani, 

dostavljam pismeni prigovor na predloženi dnevni red, te molim pismene odgovore da isto ne bi 

ometalo tijek rada skupštine: 

1. Sukladno Članku 40. i 41., Statuta, prilikom zajedanja Skupštine trebao bi se koristiti 

Poslovnik o radu skupštine. 

 

Da li predviđeno korištenje Poslovnika na ovoj Skupštini? Zbog čega ga nismo u radnom 

materijalu ili nismo obaviješteni da li će se koristiti neki prijašnji?  

  

2. Redovni članovi kuglački klub „Goranin“ (1.9.2015.), karate klub „Delnice“ (7.3.2015.), 

Hrvatski centar za nordijsko hodanje (11.3.2015.), te privremeni član skijaški klub „Delnice“ 

(4.10.2914.) imaju tijela upravljanja van mandata. 

 

Da li je sazivatelj skupštine za potrebe rada verifikacijske komisije zatražio i izvadio izvadak 

iz Registra udruga RH, iz kojeg se može utvrditi koje su udruge u mandatu a koje ne, te da li 

ste Poslovnikom ili nekom drugom uputom predvidili provjeru dokumentaciju u cilju 

utvrđivanja potpisa osoba ovlaštene za zastupanje? 

 

3. Sukladno Članku 43., Stavak f., Statuta govori se da članu Skupštine prestaje mandat prije 

isteka vremena ako se utvrdi mogućnost nespojivosti određenih funkcija i dužnosti, kao što je 

izbor u tijela upravljanja. 

 

Da li ste obavijestili članice da trebaju razriješiti dužnosti članove skupštine Zajednice koji 

su izabrani na dužnosti i funkcije u tijela upravljanja, te da im je bila dužnost imenovati 

nove članove skupštine na njihova mjesta? 

 

4. Sukladno Članku 22., Statuta navodi se da o prijemu i prestanku članstva odlučuje Skupština, 

pod točkom dnevnog reda AD4 predviđen je prijem privremenih članica u punopravno 

članstvo, te tu nema ništa sporno ako su ispunjeni od strane privremenih članica kriteriji i 

uvjeti iz Članka 19., Statuta.  

Da li su privremene članice ispunile kriterije i uvjeti iz Članka 19., Statuta i o kojim se to 

udrugama radi? Zbog čega Skupštini nije dostavljen prijedlog Izvršnog odbora za prijem 

novih članica što je u skladu sa Člankom 54., Statuta. 

 



5. Orijentacijski klub „RIS“ iz Delnica je dostavio odluku skupštine o izlasku iz članstva sportske 

zajednice od 30. travnja 2015. godine, a ta točka nije stavljena na dnevni red.  

Zbog čega je ta točka nije uvrštena u dnevni red, sukladno odredbi Članka 54., Točka 9., 

Statuta? 

6. Pod točkom dnevnog reda AD8 predviđen je izbor novog člana IO 

 

Zbog čega Predsjednik nije obavijestio članove Zajednice da nominiraju kandidate za 

upražnjeno mjesto, nego koristi diskrecijsko pravo? 

 

7. U Članku 35, Statuta navode se tijela upravljanja sportske zajednice, sva tijela upravljanja 

biraju se iz sastava skupštine Skupštine. 

U predloženim izmjenama i dopunama Statuta pod Člankom 77b, navedeno je da se članovi 

Stegovne komisije biraju na prijedlog članica zajednice, onda ako primijenimo tu odredbu 

zbog čega u pozivu pod točkom dnevnog reda AD11 se navodi pojam IMENOVANJE 

STEGOVNO KOMISIJE. Izbor i imenovanje ne bi trebale biti iste stvari. 

Znači da li mi sada imamo izbor ili imenovanje Stegovne komisije, te ako se radi o izboru 

zbog čega nisu raspisani izbori ili će i taj prijedlog iznijeti predsjednik? 

 

Sportski pozdrav, 

Ivica Urbanc, struč. spec. cin 


